



Guangren Elementary School

Grade 4

Special newsletter

Grade 4 Semester 2 Week 3: February 24th - February 27th , 2025

光仁國小ESL雙語班週報 - 四年級
第二學期第3週 二月二十四日 - 二月二十七日

Contents



- | | |
|-----------------------------|----------|
| 1. A Peek into Our Week! | 1. 本週搶先看 |
| 2. Special Acknowledgements | 2. 特別致謝 |
| 3. Birthdays of the month | 3. 本月壽星 |
| 4. Shout Outs | 4. 表揚時間 |

Grade 4 Yellow (Ren) class

四年級(仁)班黃組

This week in class the students worked on extracting key information from a text. In this activity students had to walk around the room and read a story before answering questions about how hats can keep us sun safe. Combining movement within the classroom is a core belief of Mr. Venn and students are encouraged to read and collaborate in certain activities.

本週在課堂上，學生們學習從文章中提取關鍵資訊。在這個活動中，學生必須在教室裡走動，閱讀一個故事，然後再回答有關帽子如何在陽光下安全的保護我們問題。在課堂上結合運動是Mr. Venn的核心理念，他鼓勵學生在某些活動中培養閱讀和合作能力。



Grade 4 Yellow (Ai) class



四年級(愛)班黃組

In class this week, our students had a blast participating in a scavenger hunt focused on sun safety! They practiced identifying important information about how to protect themselves from harmful rays. To add to the fun, they also created their own sunglasses, learning how these stylish accessories help keep their eyes safe in the sun. It was a wonderful mix of adventure and creativity, reinforcing the importance of sun safety in an engaging way!

在本週課堂上，我們學生們參與太陽安全為主題的尋寶遊戲，玩得非常開心！他們練習辨別有關如何保護自己免受有害光線傷害的重要資訊。為了增加樂趣，他們還自製太陽眼鏡，學習這些時尚的配件如何在陽光下保護眼睛。這是冒險與創意的完美結合，以引人入勝的方式強化了陽光安全的重要性！



Scavenger hunt activity 尋寶活動

Making sunglasses 製作太陽眼鏡



Grade 4 Green (Ren) class

四年級(仁)班 綠組

This week we have learned about being sun smart! The students have worked on identifying key ideas from a variety of texts! We read about items such as sunglasses, hats, and more, and then combined our ideas and wrote them down. Good stuff, green class!

本週我們學習了如何做個聰明的陽光人！學生們從不同的文章中找出關鍵的想法！我們閱讀了關於太陽眼鏡、帽子等物品的文章，然後將我們的想法結合起來並寫下來。做得好，綠班！



Grade 4 Green (Ai) class

四年級(愛)班 綠組

This week we have learned about being sun smart! The students have worked on identifying key ideas from a variety of texts! We read about items such as sunglasses, hats, and more, and then combined our ideas and wrote them down. Good stuff, green class!

本週我們學習了如何做個聰明的陽光人！學生們從不同的文章中找出關鍵的想法！我們閱讀關於太陽眼鏡、帽子等物品的文章，然後將我們的想法結合起來並寫下來。做得好，綠班！



Grade 4 (Xin) class

四年級信班

Students read about being sun smart. They learned how sunglasses, umbrellas, sunscreen, and hats help protect us from the sun. They identified and answered questions like "How can we protect ourselves in the sun?" and "What happens if you don't stay safe in the sun?" This helped them understand why sun safety is important. Learning about sun safety was fun and exciting!

學生們閱讀有關防曬的知識。他們學習到太陽眼鏡、太陽傘、防曬乳和帽子如何幫助我們防曬。他們找出並回答了「我們如何在陽光下保護自己？」和「如果在陽光下不注意安全會發生什麼事？這幫助他們了解為什麼在陽光下須安全很重要。學習陽光安全的過程既有趣又令人興奮！



Special Acknowledgements: 特別感謝:

We want to give a special shout-out to our amazing grade 4 students for continuously trying their best in being responsible, independent, and showing initiative and collaboration in their classrooms. Keep it up!

我們要特別感謝我們出色的四年級學生，他們在課堂上不斷地盡力做到負責、獨立、主動和互相合作！請保持下去！





To all the wonderful people celebrating in February—we hope your month was filled with joy and special moments! 🎉🍰

祝福所有在二月生日的學生們—願您的月份充滿歡樂和特別的時刻！🎉🍰

Ren Class 仁班

★ Alex

Ai Class 愛班

- ★ David
- ★ Eric
- ★ Sharon

Xin Class 信班



Shoutouts

感恩的心



Thanks to our curriculum specialist, Ms. Kim, for coming to GRES from Canada to offer her support to all teachers. We appreciate you!

感謝我們的課程專家Kim女士從加拿大來到光仁小學為所有老師提供支援。我們非常感謝您！

